
Beste griffie, 

De VVD heeft de volgende vragen voor forum samenleving:

Actueel:
7 januari jl. heeft de politie na een tip een drugspand aan de zuiderweg ontdekt. In dit pand 
bevond zich een autobedrijf. De VVD heeft hierover de volgende vragen:
- is het college bekend met deze ontdekking?
- kan het college aangeven hoe het staat met de vergunningsplicht rondom de autohandel? 
Met andere woorden: is de plicht reeds effectief?
- kan het college verklaren waarom dit bedrijf niet is ontdekt aan de hand van de 
vergunningsplicht?
Is er aanleiding om een bredere strategie dan nu bestaat te hanteren dan alleen 
vergunningplicht om ondermijnende criminaliteit tegen te gaan?

IB19 129 
zorgcontinuiteit jeugdhulp:
Uit deze IB lezen we een extra toename in kosten ten behoeve van de zorgcontinuiteit a 
675000 eu. Dit is belangrijk, maar de vvd is hier wel kritisch over. Zo wordt een groot deel 
van de eerder voorgestelde bezuinigingen weer teniet gedaan:
- Hoe wordt deze extra uitgave gedekt? 
- welke maatregelen gaat het college nemen om daadwerkelijk minder kosten te realiseren in 
het sociaal domein?

Met vriendelijke groet,

Menno Ezinga
VVD Rijswijk 


